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OdpowiadajEc na Pana interpelacjg wniesionq podczas XXVI sesji Rady Miasta Wloclawek

w sprawie zabezpieczenia Srodkow w bud2ecie miasta na zakup ringu bokserskiego, informujQ,2ezgadzam

sie, co do potzeby zakupu. Z tego powodu, 15 wze6nia br. Wydzial Sportu i Turystyki pzekazal

do Wydzialu Finans6w plan zeczowo - flnansowy dochod6w i wydatk6w na 2021 rok O6rodka Sportu

i Rekreacji, w ramach ktorego wnioskuje o zabezpieczenie Srodk6w finansowych m.in. na zakup ringu

bokserskiego do hali widowiskowo-sportowej.

Jednocze6nie pragng zauwa|ye, 2e zorganizowanie Mistzostw Polski Junior6w w Boksie

Olimpijskim, kt6re odbywaly sig we Wloclawku w dniach 23-27 wneilnia br., bylo mozliwe dzigkiskierowaniu
pzeze mnie, w grudniu 2019 roku, listu intencyjnego do prezesa Polskiego Zwiqzku Bokserskiego. Dzigki

tej inicjatywie Klub Bokserski Champion podjql sig i z sukcesem zrealizowal te presti2owe zawody.

Z otzymanych informacji, wiem r6wnie2, 2e wsparcie wloclawskiego samozqdu, pzekazane w ramach

otwartych konkurs6w ofert, bylo najwiqkszym spo6rod instytucji, ktore pomogly finansowo w organizacji

Mistzostw.
Wloclawskie kluby bokserskie nalezq do stowazyszei wspieranych najwyzszymi kwotami dotacji,

a czolowi zawodnicy i trenezy co roku otzymujqstypendia i nagrody prezydenta miasta. Tzy funkcjonujqce

obecnie kluby bokserskie prowadzq zajgcia i organizujq zawody w obiektach nalezqcych do gminy miasto

Woclawek.
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